

Title (en)

Drawer, suspension frame or the like.

Title (de)

Schublade, Hängerahmen od. dgl.

Title (fr)

Tiroir, cadre de suspension ou similaire.

Publication

EP 0377113 A2 19900711 (DE)

Application

EP 89121968 A 19891128

Priority

DE 8816223 U 19881231

Abstract (en)

Drawers (1) are already known which are detachably fixed to a pair of rails (9). If several such drawers are arranged in cupboards, the panels must close flush with the front side of the cupboard. In so far as the cupboard is also provided with an additional door, it is necessary, in contrast, to push the drawers further into the cupboard unit in their closed position. In order to provide a drawer which can be used simultaneously for the different types of cupboards, the drawer (1) is displaceable in relation to the pair of rails (9) in their longitudinal direction (13) and can optionally be fixed in at least two connection positions (27/28) situated one after the other with a spacing (a). If a drawer of this design is used in a cupboard without a door, it is fixed in the front connection position in relation to the pair of rails (9) and, in a cupboard with a door, in the rear connection position. <IMAGE>

Abstract (de)

Es sind bereits Schubladen (1) bekannt, welche an einem Schienenpaar (9) lösbar befestigt sind. Wenn mehrere solcher Schubladen in Schränken angeordnet sind, dann müssen die Blenden bündig mit der Frontseite des Schrankes abschließen. Sofern der Schrank noch mit einer zusätzlichen Tür versehen ist, ist es dagegen erforderlich, die Schubladen in ihrer Schließstellung tiefer in den Schrankkörper hineinzuschieben. Um eine Schublade zu schaffen, welche gleichzeitig für die verschiedenen Arten von Schränken verwendet werden kann, ist die Schublade (1) gegenüber dem Schienenpaar (9) in deren Längsrichtung (13) verschiebbar und wahlweise in mindestens zwei in einem Abstand (a) hintereinander befindlichen Verbindungspositionen (27/28) festlegbar. Wenn eine so gestaltete Schublade in einem Schrank ohne Tür Verwendung findet, wird sie gegenüber dem Schienenpaar (9) in der vorderen und bei einem Schrank mit Tür in der hinteren Verbindungsposition festgelegt.

IPC 1-7

A47B 88/04

IPC 8 full level

A47B 88/00 (2006.01); **A47B 88/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 88/427 (2016.12 - EP); **A47B 88/90** (2016.12 - US); **A47B 2088/4274** (2016.12 - EP); **A47B 2210/02** (2013.01 - EP US)

Cited by

US6412893B1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8816223 U1 19890413; AU 4734589 A 19900705; DE 58908838 D1 19950209; EP 0377113 A2 19900711; EP 0377113 A3 19910417;
EP 0377113 B1 19941228; JP H02257907 A 19901018; US 5015047 A 19910514

DOCDB simple family (application)

DE 8816223 U 19881231; AU 4734589 A 19891229; DE 58908838 T 19891128; EP 89121968 A 19891128; JP 33146689 A 19891222;
US 45633289 A 19891226